

**COMMUNIQUE RADIO/PRESSE**

N° - - 13 18 / CRP/MINTP/SG/DGT/CAO/BB/2026 20 AOUT 2026

PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE DOSSIER DE CONSULTATION DE GRE A GRE SUIVANT AUTORISATION N°03947-26 /L/PR/MINMAP/DGMAS/DMS/CE5/NPK DU 12 JUIN 2026 POUR LA CONCEPTION ET L'INSTALLATION D'UNE APPLICATION DE GESTION DU FICHIER CENTRAL DE LA CONSTRUCTION, LA FOURNITURE DE SERVEUR DE GRANDE CAPACITE ET DE MATERIEL INFORMATIQUE ET DE NUMERISATION, ET LA FORMATION DES CADRES. FINANCEMENT : BUDGET D'INVESTISSEMENTS PUBLICS, EXERCICES 2026, 2027 ET 2028.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de la consultation de gré à gré suivant autorisation N°03947-26 /L/PR/MINMAP/DGMAS/DMS/CE5/NPK du 12 juin 2026 pour la conception et l'installation d'une application de gestion du fichier central de la construction, la fourniture de serveur de grande capacité et de matériel informatique et de numérisation, et la formation des cadres, le résultat de l'évaluation des offres des soumissionnaires se présente comme suit :

Soumissionnaire retenu				
Soumissionnaire	Montant en FCFA TTC	Montant prévisionnel TTC en FCFA	Délai (en mois)	Observation
STE COMMUNICATION INFO & ELECTRONIQUE	39 960 675	40 000 000	08	Offre conforme

Soumissionnaires non retenus	
Soumissionnaires	Motifs d'élimination
GAST-CA	Offre administrative incomplète pour : - absence du cautionnement de soumission après un délai de 48 heures - Absence de La déclaration d'intention de soumissionner t après un délai de 48 heures - absence de l'attestation délivrée par la Caisse Nationale de Prévoyance Sociale (CNPS) après un délai de 48 heures.
KTP	Offre administrative incomplète pour : absence de l'attestation délivrée par la Caisse Nationale de Prévoyance Sociale (CNPS).

L'entreprise attributaire est invitée à se présenter, dès la publication du présent communiqué, à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de marché et la notification de sa décision d'attribution.

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera. /-

Yaoundé, le 20 AOUT 2026

Emmanuel NGANOU D.

**RADIO/PRESS RELEASE**

No. **--- 13 18** /CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/BB/2026 **20 AOUT 2026** TO
 PUBLISH THE RESULT OF THE CONSULTATION FOLLOWING AUTHORISATION TO AWARD THE
 CONTRACT BY MUTUAL AGREEMENT No. 03947-26 /L/PR/MINMAP/DGMAS/DMSP/CE5/NPK OF
 12 JUNE 2026 FOR THE DESIGN AND INSTALLATION OF AN APPLICATION TO MANAGE THE
 CENTRAL CARD INDEX FOR THE CONSTRUCTION, THE SUPPLY OF A HIGH-CAPACITY SERVER, IT
 AND DIGITISATION EQUIPMENT, AS WELL AS THE TRAINING OF CADRES. FINANCING: PUBLIC
 INVESTMENT BUDGET, 2026, 2027 AND 2028 FINANCIAL YEARS.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the provisions of the consultation following Authorisation to award the contract by mutual agreement No. 03947-26/L/PR/MINMAP/DGMAS/DMSP/CE5/NPK of 12 June 2026 for the design and installation of an application to manage the central card index for the construction, the supply of a high-capacity server, IT and digitisation equipment, as well as the training of cadres.

Successful Tenderer				
Bidder	amount including taxes (in CFAF)	Estimated amount including taxes (in CFAF)	Time frame(months)	Remarks
STE COMMUNICATION INFO & ELECTRONIQUE	39,960,675	40,000,000	08	Bid equal to the estimated amount

Unsuccessful Bidders	
Bidders	Reasons for elimination
GAST-CA	Incomplete administrative bid for: • Failure to provide the bid bond within 48 hours • Failure to provide the stamped declaration of intent to bid, within 48 hours • Failure to provide the certificate issued by the National Social Insurance Fund (NSIF) within 48 hours.
KTP	Incomplete administrative bid for: Failure to provide the certificate issued by the National Social Insurance Fund (NSIF) within 48 hours.

The successful tenderer shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this press release, to subscribe to their draft contract and collect the notification of contract award decision.

This press release shall be registered and published wherever need be. /.

Yaounde, 20 AOUT 2026



Emmanuel NGANOU D.